
 

香港聖類斯中學家長教師會 
通告第 08 號 (23-24) 

 
「家長工作坊」家長互助小組第二次活動 

【主題講座：「如何於管教及給予子女空間中取得平衡」】 

 
敬啟者： 
 

本會將聯同東華三院樂情軒於 3 月 9 日舉辦家長講座，是次講座的主題是「如何於管
教及給予子女空間中取得平衡」，內容主要是講者透過個案經驗作分享，讓家長更了解如何
在管教及給予中取得平衡。此外，家長可以透過與講者互動去了解更多與主題相關的內容。 

 
現誠邀各級家長/監護人踴躍參加，有關活動的詳情如下： 

 

主題 「如何於管教及給予子女空間中取得平衡」 

對    象 全校家長/監護人 

語言 廣東話 

舉辦日期 2024 年 3 月 9 日 (星期六) 

舉辦時間 下午 2：30 至 4：00 

舉辦地點 聖類斯中學廣用室 

 敬請填妥下列回條，並於 3 月 6 日 (星期三) 前經 eClass 交回。 
     

此致 
貴家長 
  
 游偉賢謹啟 

香港聖類斯中學家長教師會會長 
二零二四年三月一日 

---------------------•-------------------------------------•-----------------------------------•---------------------- 

            香港聖類斯中學家長教師會       通告第 08 號 (23-24) 
 

「家長工作坊」家長互助小組第二次活動  
回條 

 
【主題講座：「如何於管教及給予子女空間中取得平衡」】 

 
本人__________________(家長/ 監護人姓名)為學生________________ (班級 ______ 學號 _____)
的家長/監護人，將 樂意 / 無暇 * 參加於 3 月 9 日 (星期六)「家長工作坊」第三次活動，出席

人數合共 ___ 人。 
 

 
 家長姓名：  
 家長/監護人簽署：  

 簽署日期：  
 如參與請填寫: 
 聯絡電話：  

*請刪除不適用者  
 

※回條請於 3 月 6 日（星期三）前經 eClass 交回。 



 
 Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association 

Circular No. 08 (23-24) 

1st March, 2024 

Parent Workshop – 2nd Parent Mutual Group Activity 
【Parent Seminar: " How to strike a balance between discipline and freedom "】 

 

Dear Parents/Guardians, 
 
  A Parent Seminar run by Lok Ching Community Mental Health Education and 
Promotion Service Centre will be held on 9th March, 2024. The topic of this seminar is "How 
to strike a balance between discipline and freedom" through using case sharing, this 
workshop is aimed to raise the parents’ awareness on the parenting style. Parents could 
know more about the parenting skills through interaction with the speaker.  

  All parents are cordially invited to participate. The details of the activities are as 
follows:  

Topic : “How to strike a balance between discipline and freedom” 
Target : All Parents 

Language : Cantonese 
Date : 9th March, 2024 (Saturday) 
Time : 2:30 p.m. - 4:00 p.m. 

Venue : GP Room of St. Louis School 
 

Please complete the following reply slip and return it through eClass before 
Wednesday, 6th March, 2024. 
 
Yours sincerely, 

 
YAU Wai Yin 
The Chairman 
Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association 
                         Circular No. 08 (23-24) 
 

Parent workshop – 2nd Parent Mutual Group Activity  
Reply Slip 

 
Parent Seminar : “How to get a balance between discipline and freedom” 

 
I  *will / will not   attend the Parent Workshop of 9th March 2024 (Saturday). 

 
 
Student Name:      Class and No.:      

No. of Attendees:      Date:        

Parent Name:      Parent Signature:      

If participating, please fill in your phone no. : ___________________________________ 

 

* Please delete where inapplicable. 
※Please return the reply slip through eClass before Wednesday, 6th March, 2024. 


